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Abstract (en)
A hydraulic control device (10) for controlling a motor independently of the load pressure is proposed, which can be converted inexpensively to
different pump systems. As manometric balance, the control device (10) has a two-way throttle valve (26) with a run-on circuit (24, 25) in whose
cross connection (35) to the return side (23, 33) hydraulic blocking means (36) are arranged which, in the blocking position, block the function of
the manometric balance. The control device (10) is suitable for controlling hydraulic functions on mobile machines which are supplied with pressure
medium by tractors having different pressure medium supply systems such as a fixed displacement pump (12) or a variable displacement pump
(45). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine hydraulische Steuereinrichtung (10) zur lastdruckunabhängigen Steuerung eines Motors vorgeschlagen, die mit geringem
Aufwand auf unterschiedliche Pumpensysteme umstellbar ist. Die Steuereinrichtung (10) hat als Druckwaage ein 2-Wege-Drosselventil (26)
mit Weiterlaufschaltung (24, 25), in deren Querverbindung (35) zur Rücklaufseite (23, 33) hydraulische Sperrmittel (36) angeordnet sind, die in
Sperrstellung die Funktion der Druckwaage blockieren. Die Steuereinrichtung (10) eignet sich zur Steuerung hydraulischer Funktionen auf Mobil-
Maschinen, die von Schleppern mit unterschiedlichen Druckmittelversorgungssystemen wie Konstantpumpe (12) oder Verstellpumpe (45) mit
Druckmittel versorgt werden.
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